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VERSLAG  JAARVERGADERING VERENIGING VRIENDEN VAN ABBEMUSEUM  

d.d. 4 juli 2019 Auditorium Van Abbemuseum Eindhoven 

Aanwezig: 38 leden, 4 afwezig mb. 

 

1.Opening en mededelingen 

Voorzitter Esther Meijer verwelkomt de aanwezigen. Het is heel spijtig, vanwege dringende privé 

omstandigheden kan de lezing van Paula van den Bosch na afloop van deze vergadering niet 

doorgaan. 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

3. Vaststellen notulen van de ledenvergadering van 21 juni 2018 

Geen opmerkingen. Het verslag is daarmee definitief en wordt vastgesteld.                                  

4. Verslag activiteiten 2018/2019 

Rita Bosch doet verslag van alle activiteiten, die het afgelopen jaar werden georganiseerd. 

Iedere maand   salonbijeenkomsten 8  x  
    40 – 65 personen 
september 2018  Excursie museum NoHero en Kasteel Ruurlo 

45 x 
september 2018  Curator rondleiding VAM 30 jaar Heineken prijs  
    40 x 
oktober 2018   DDW rondleiding 
    50 x 
november 2018   Bezoek Brussel Wiels René Daniels en Independent 
    45 x 
december 2018   Rondleiding TAC 
    40 x 
    Bezoek Beeldenstorm en Daglicht, galerie Pennings 
    50 x 
februari 2019   Rondleiding VAM Positions 4 
    50 x 
maart 2019   Excursie Van Gogh Museum David Hockney 
    45 x 
november 2018                Twee Kunstmap Presentaties van Henri van Nuenen 
maart 2019                en Merel van Beukering 
    50 x    
juni 2019   Excursie naar Düsseldorf Ai Weiwei     
    46 x 
juni 2019   Rondleiding Appél ‘s-Hertogenbosch 
    20 x. 
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5. Besteding financiële bijdrage van de vrienden aan het museum  
 
Gijs Schoonderbeek: Wij doneerden 9000 euro aan het Van Abbemuseum, gebaseerd op 10 euro per 
lid, waarvan €7500,- ten goede kwam aan het bibliotheekfonds. 
 
6. Ontwikkelingen journaal 
 
Esther: We zijn bezig met een facelift/update van ons kwartaalblad het journaal. De bedoeling is 
meer enthousiasme voor het Van Abbemuseum en de vriendenkring te bewerkstelligen o.a. door het 
blad breder inzetbaar te maken en een meer wervende functie te geven. In het najaar verschijnt er 
een speciale Jubileumuitgave. 
Leo Steinhauzer vraagt of hierover ook overleg met het Van Abbemuseum is geweest? Dit is niet het 
geval. Reinier van Abbe, lid van de projectgroep journaal, zegt toe ook met het museum te zullen 
contacten. 
 
7. Jubileum 25 jaar Vereniging Vrienden Van Abbemuseum 
 
Onze vrienden vereniging bestaat dit jaar 25 jaar. Het bestuur heeft besloten om dit te vieren: 

1. met een symposium op zaterdag 16 november 2019 
Grote initiator is Piet van Bragt. Hij licht het symposium toe. Het thema zal zijn ‘’kunst en 
wetenschap’’. Vijf vooraanstaande wetenschappers, Raymond van Ee, Liesje Mommer, Godelieve 
Spaas, Willem Fermont en Peter Delpeut, hebben hun medewerking toegezegd en zullen hun visie op 
dit thema met ons delen. 
Gevraagd wordt of het symposium wordt gefilmd? Het bestuur bekijkt dit.  
Is er ruimte voor andere bezoekers dan vrienden? Specifiek jongeren? Rita: in eerste instantie 
worden onze vrienden uitgenodigd. Afhankelijk van het aantal inschrijvingen in tweede instantie ook 
anderen, waarbij jongeren/studenten de voorkeur genieten. Bij overschrijding van het aantal 
beschikbare plaatsen bekijken we of we het symposium wellicht elders kan plaats vinden. 

2. met het aanbieden van een kunstwerk van €25k aan het Van Abbemuseum waarvoor in deze 
vergadering toestemming gevraagd wordt van de leden. 

Discussie en aanbevelingen voor een mogelijke andere besteding volgen. Aan de orde komen o.a. 
een project voor een groep bezoekers, die anders niet naar het museum zouden komen, verlaging 
van de contributie, project voor studenten/jongeren, oprichting fonds kunstaankopen. 
Ook wordt gevraagd of het bestuur betrokken wordt bij de aankoop. Dat is het geval, het bestuur 
heeft voorkeur voor een Nederlandse kunstenaar, die een relatie heeft met het museum. 
Het voorstel van het bestuur voor besteding van €25k aan een kunstwerk wordt in stemming 
gebracht. Drie vrienden stemmen tegen, rest van de aanwezigen is voor, waarmee het voorstel 
wordt aangenomen. 
Gevraagd wordt of er als jubileumactie ook gedacht wordt aan een vriendenwerfactie. Gijs geeft aan 
dat hiervoor zeker ruimte is en dat het bestuur dit zal bekijken. Dries Steinmeijer geeft de suggestie 
om op de zondag 17 november een publieksmiddag te organiseren en wil hierover meedenken. Het 
bestuur vindt dit een uitstekend idee. 
 
8. Financiële zaken 
 
8a Toelichting penningmeester op jaarrekening 2018                                                                                        

Gijs: Ook het afgelopen jaar kunnen we spreken van een goed jaar voor de vereniging. We groeien in 

kapitaal met name door de kunst map, die het jaar 2019 nog doorloopt. Ook een onverwachte 

donatie was van belang. Dit geeft absoluut ruimte voor aanschaf van een kunstwerk voor het 

museum zoals werd opgenomen in de begroting voor 2019.                                                                                                                                                                      

Frans van Bronkhorst vraagt naar de mutaties leden. Rita: jaarlijks komen er ca. 40 nieuwe leden, 
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afmeldingen betreffen met name jongeren en overleden leden. Els Rooimans vraagt naar de 

gemiddelde leeftijd. Gijs: die ligt hoog ondanks allerlei pogingen, denk aan de oprichting van de 

Young Art Crowd, om jongeren als lid te werven. 

8b. Verslag kascommissie                                                                                                                                        

De kascommissie bestaande uit Hanne Nordt, Els Hoekman en Harry de Kok doet verslag. Els leest het 

verslag voor. De kascommissie stelt voor de jaarrekening 2018 goed te keuren. 

8c. Goedkeuring jaarrekening 2018                                                                                                                           

De jaarrekening 2018 wordt goedgekeurd. 

8d. Benoeming Kascommissie                                                                                                                         

Harry de Kok is aftredend. Als lid van de kascommissie wordt benoemd Leo Steinhauzer. De 

aanwezigen gaan akkoord.  

8e. Decharge bestuur                                                                                                                                              

Décharge wordt verleend aan het bestuur voor het gevoerde beleid.  

9. Aftredende en benoeming bestuursleden        

Aftredend en niet herkiesbaar zijn Esther Meijer, voorzitter en Gijs Schoonderbeek, penningmeester. 

Door het Bestuur worden voorgesteld als voorzitter Stefan de Bever, als penningmeester Joost van 

Dijk en als bestuursleden Karin Overdijk en Jan Verheugt. Esther geeft aan vanwege drukke andere 

werkzaamheden en zorg voor haar gezin zich niet 100% te kunnen inzetten voor de vrienden als 

voorzitter. Voorwaarde voor haar om in deze functie te kunnen presteren. Rita dankt Gijs en Esther 

voor hun bestuurlijke bijdrage de afgelopen vier jaren. Een wens van beiden was dit niet in de vorm 

van een cadeau en toespraak te doen.                                                                                                               

Als bestuurslid zijn geen andere kandidaten voorgedragen. De aanwezigen gaan akkoord met de 

voorgestelde benoemingen.                                                                                                                               

Leo Steinhauzer pleit ervoor om een komende bestuurder te vragen uit de kunstenaarswereld.                 

Als nieuwe voorzitter van de vrienden geeft Stefan de Bever aan zich vooral sterk te willen maken 

voor verbreding en vernieuwing van onze vrienden vereniging. Hij roept de leden op tot een grotere 

betrokkenheid en actieve deelname.   

10. Rondvraag 

Leo Steinhauzer vraagt of er naar aanleiding van een recente publicatie van Wessel Stoker contact 

met hem geweest. Hij wil graag meedenken. Piet van Bragt, lid van de salon werkgroep geeft aan dat 

er al overleg plaats vond om iets speciaals te doen.  Is de datum volgende kunst map presentatie al 

bekend? Rita: nee.                                                                                                                                                             

 10. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering.  

Eindhoven, 7 juli 2019 

Rita Bosch                                                                                                                                                          

secretaris vrienden VAM 


